
Dagsorden til Lokalrådsmøde
Tirsdag d. 2. maj 2023
kl. 19.00-21.00

Deltagere: Søren, Jesper, Kristina
Afbud: Allan, Birgitte, Trine, Daniel, Mark, Sanne

Pkt
nr.

Dagsorden Referat

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt.

2. Nyt fra arbejdsgrupper
● Brandinggruppe:

● Vej & Park:
● Omfartsvej
● Fortov Risagervej
● Sikker trafik Jernvedvej
● Trafik i Nørregade
● Lys i Verdensskoven
● Grønne områder
● Vestergade/Jernbanega

de
● Til-/frakørsel Østparken

● Bramming-Grindsted banen:
● Regnvandsbassin Gørding Syd:
● Ældre
● Byggegrunde/lokalplaner
● Drift/Trampesti/Flag Allé/Ren By
● Børne/unge/skole/institutioner:
● Gørding Skole 1911-bygning
● Kend din by
● Udvidelse og nye projekter i

Verdensskoven
● Indgangsportal til GLIF’s

kampbane - Vestergade

Der blev afholdt kursus den 21/4 og der afholdes yderligere et
kursus den 25/5.
Vi er i dialog med Træningscenteret omkring en opgradering
af Goerding.dk, Henrik har opgaven.

Regnvandsbassin Gørding Syd - Afventer oplysninger fra Din
Forsyning. Kontakt ved EK er Sara Termansen.
Oplæg fra Lokalrådet er en sti rundt om bassinet med
slotsgrus og en sekundær adgangssti fra Søndergade.
Arbejdsgruppen kan komme med yderligere ideer/input.
Arbejdsgruppen tager kontakt til Sara, EK.

Flagalle: Jesper sætter flagstænger op og hejser flagene om
torsdagen og tager dem ned igen.
Der mangler til lørdag + søndag. Jesper skriver i
Messenger-tråden hvem der kan.

Verdenskoven: Kristina tager kontakt til Henrik Studsgaard
vedr. Skovfonden.

Projekt i Verdensskoven: Der er givet tilsagn på 100.000 kr. fra
Norlys Vækstpulje.
Desuden er Nordea-Fonden ansøgt. Kristina arbejdee videre
med ansøgninger. Anna-Marie Sleikjær har lavet en liste over
relevante fonde, som der arbejdes videre med.

Indgangsportal ved stadion: Pulje til Lokale projekter i Esbjerg
Kommune har givet tilsagn om 40.000 kr. til projektet. Kristina
laver ansøgning til Esbjerg Byfond.

3. Forberedelse og møde med
Økonomiudvalget

Møde med Økonomiudvalget d. 6. juni. Søren og Kristina
deltager.

Punkt 2: Besøg på Østergården. Kristina tager kontakt til
ledelsen og Østergårdens venner med henblik på en
drøftelse/møde omkring et dagcenter eller lignende tiltag for
de ældre.

Punkt 3: 1911-bygningen: René fra skolen har sagt “ja” til at
gå med i en arbejdsgruppe. Vi vil gerne have Esbjerg
Kommune til at gå med i en arbejdsgruppe. Kristina spørger
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Nora Olesen om hun kan finde noget historie frem eller finder
et jubilæumsskrift fra 100 års jubilæet frem.

4. Info vedr. “Borgerne bestemmer” &
høring

Kristina deltager i en arbejdsgruppe vedr. “Borgerne
bestemmer”.

5. Møde i Esbjerg Byfond - referat Jesper deltog. Vi skal huske at bruge Byfonden og tage fat i
dem vedr. renoveringer.. Der er primært tale om rådgivning.

6. Diverse info
● Træer i Johnsens anlæg

Esbjerg Kommune er kontaktet og de har politianmeldt sagen
og taget kontakt til SSP.

7. Emner til Sognebladet +
gennemgang af hjemmeside
Husk deadline til Sognebladet!!!

8. Næste møde er: Sommertur - forslag om at flytte den, så den kommer efter
mødet med Økonomiudvalget.

Doodle oprettet på følgende datoer: 12/6, 13/6 og 15/6.

2


